
Zápisnica 

zo zasadnutia Redakčnej rady 

zo dňa 03.05.2023 

 

Miesto zasadnutia: Mestský úrad v Nitre 

 

Prítomní: RNDr. Marta Rácová, Mgr. Miloslav Špoták (on-line), doc. PhDr. Katarína Welnitzová, PhD., 

Ing. Miloš Dovičovič, Ing. Jarmila Králová, PhD.,  Ing. Andrej Sitkey, prof. PhDr. Martina Mojtová, 

PhD., MVDr. Róbert Rathouský, Mgr. Jana Krajčovičová, Mgr. Michal Šimonek, Mgr. Tomáš Holúbek 

 

Ospravedlnení: 0  

Neospravedlnení: 0 

Prizvaní: - 

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie 

2. Voľba predsedu a podpredsedu Redakčnej rady 

3. Návrh na plán zasadnutí Redakčnej rady 

4. Návrh na koncepciu Radničných novín 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

K bodu 1/ 

Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvoril p. Holúbek, privítal prítomných a predstavil jednotlivých členov Redakčnej 

rady.  

 

K bodu 2/  

p. Dovičovič predniesol návrh za predsedu Redakčnej rady zvoliť p. Rácovú. 

 

Uznesenie č. 1/2023 

Redakčnej rady zo dňa 03.05.2023 

 

Redakčná rada 

 

p r e r o k o v a l a  

 

návrh na zvolenie predsedu Redakčnej rady 

 

a 

 

z v o l i l a 

 

RNDr. Martu Rácovú do tejto funkcie 

 

(Hlasovanie: za: 10  zdržalo sa: 0  proti: 0) 

 

p. Rácová predniesla návrh za podpredsedu Redakčnej rady zvoliť p. Špotáka 

 



Uznesenie č. 2/2023 

Redakčnej rady zo dňa 03.05.2023 

 

Redakčná rada 

 

p r e r o k o v a l a  

 

návrh na zvolenie podpredsedu Redakčnej rady 

 

a 

 

z v o l i l a 

 

Mgr. Miloslava Špotáka do tejto funkcie 

 

(Hlasovanie: za: 10  zdržalo sa: 0  proti: 0) 

 

K bodu 3/  

Ďalšiu časť rokovania viedla predsedníčka Redakčnej rady p. Rácová. Navrhla aby sa Redakčná rada 

stretávala 1x mesačne, pred uzávierkou aktuálneho čísla novín. Presné termíny sa dohodnú na 

najbližšom zasadnutí, ktoré sa bude konať 23. mája 2023. 

 

K bodu 4/  

Prítomných členov p. Rácová poprosila, aby porozmýšľali nad koncepciou Radničných novín, ktorej 

cieľom by bolo rozšírenie tematických okruhov a zvýšenie kvality a počtu článkov. Svoje návrhy môžu 

posielať šéfredaktorovi, prípadne prezentovať na najbližšom zasadnutí Redakčnej rady. 

 

K bodu 5/  

Predsedníčka Redakčnej rady p. Rácová navrhla aby členovia Redakčnej rady odporučili primátorovi 

menovať p. Holúbeka za šéfredaktora Radničných novín a p. Snopovú za zapisovateľku Redakčnej 

rady. 

 

Uznesenie č. 3/2023 

Redakčnej rady zo dňa 03.05.2023 

 

Redakčná rada 

 

p r e r o k o v a l a  

 

návrh na menovanie šéfredaktora Radničných novín a  zapisovateľku Redakčnej rady 

 

a 

 

o d p o r ú č a  

 

p. primátorovi menovať Mgr. Tomáša Holúbeka za šéfredaktora a Mgr. Máriu Snopovú za 

zapisovateľku Redakčnej rady 

 

(Hlasovanie: za: 10  zdržalo sa: 0  proti: 0) 

 



p. Welnitzová si pripravila analýzu publikačných výstupov v krajských mestách. Konkrétne porovnala 

informačné noviny samosprávy mesta Trenčín „Info Trenčín“ a Radničných novín, ktoré vydávalo do 

januára 2023 Mesto Nitra. Vyzdvihla, že v trenčianskych novinách je maximálne využitý priestor, na 

16 stranách je 26 článkov. Sú tam informácie zo všetkých oblastí života, vrátane výstupov z MZ, 

pozvánok na kultúrne a športové podujatia a qr kódy, prostredníctvom ktorých získajú čitatelia viac 

informácií. Radničné noviny mali v poslednom vydaní novín 15 článkov na 28 stranách, veľa voľného 

priestoru, veľa fotiek na úkor textu. 

p. Holúbek  - reagoval, že tieto dva formáty novín nemôžeme porovnávať keďže sa v prípade 

periodika „Info Trenčín“ jedná o novinový formát a „Radničné noviny“ sú formátom magazínovým. 

Radničné noviny informujú prioritne o aktivitách Mestského úradu a obsahujú napr. publicistický 

rozhovor, ktorý nemôže byť na pol strany. 

p. Krajčovičová - podotkla, že Redakčná rada by sa mala vyjadriť a zhodnúť či chceme pokračovať vo 

formáte magazínovom alebo zmeniť ho na novinový. 

p. Šimonek - súhlasil s tvrdením, že Radničné noviny obsahujú veľa fotiek a navrhol aby členovia 

poslali pripomienky p. Holúbekovi 

p. Rácová - poďakovala  pani poslankyni Welnitzovej za predloženú analýzu. Reagovala na ňu 

slovami, že v Radničných novinách  je veľké plytvanie priestorom, veľa fotiek bez výpovednej 

hodnoty, chýba rubrika „Kam v meste“, prípadne ponuka podujatí by mala byť bohatšia a najmä 

prehľadnejšia. 

p. Mojtová - pripomenula, aby sme nezabúdali na priestor pre občanov – seniorov. 

p. Šimonek - navrhol aby sme prostredníctvom Facebooku a webu oslovili občanov s otázkou aké 

témy im v radničných novinách chýbajú, prípadne z akej oblasti by chceli viac informácií. 

p. Kráľová - reagovala na fakt, že v Radničných novinách neboli informácie zo všetkých VMČ, že 

nemali dostatok času na prípravu článkov kvôli neskorej informácii 

p. Holúbek - reagoval informáciou, že výzva išla 3 týždne pred uzávierkou. Túto informáciu potvrdil aj 

p. Rathouský, zároveň sa vyjadril kriticky k poslednému čiernemu číslu RR. 

p.Dovičovič – uviedol, že v prípade ŠJ pri ZŠ Škultétyho sa v tomto čísle nenapísala pravda. 

V budúcnosti treba čitateľov informovať aj o negatívnych dopadoch, v tomto prípade o tom, že 

jedáleň bola dokončená 4 mesiace po termíne a žiaci mali obedy v obmedzenom režime. 

p. Rácová - poprosila členov aby si premysleli a šéfredaktorovi poslali do 15.5.2023 zoznam tém, 

ktoré by mali Radničné noviny obsahovať a pripomienky k vizuálu novín. 

p. Krajčovičová sa spýtala či sme limitovaní grafikou, či je možné niečo meniť? p. Holúbek navrhol na 

najbližšie zasadnutie prizvať grafika a zároveň aj fotografa p. Oravca, ktorý prítomným objasní túto 

problematiku. 

p.Welnitzová - upozornila na používanie publicistického štýlu a využívanie tabuliek 

p. Rácová sa vrátila k téme ankety na sociálnych sieťach. Ona s touto formou nesúhlasí, treba to 

zvážiť, môže byť problematické spracovanie, nie všetci občania používajú sociálne siete a navrhla 

osloviť občanov prostredníctvom Radničných novín.  

p.Sitkey – navrhol formulovať otázku pre občanov: čo chcete čítať v RR , aké témy? 

p. Mojtová - navrhla osloviť ľudí obidvoma spôsobmi, preto dala p. Rácová o tomto návrhu hlasovať. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uznesenie č. 4/2023 

Redakčnej rady zo dňa 03.05.2023 

 

Redakčná rada 

 

p r e r o k o v a l a  

 

návrh na zverejnenie ankety o požadovaných témach v Radničných novinách prostredníctvom 

sociálnych sietí Mesta Nitry 

 

a 

 

s ú h l a s í 

 

s predloženým návrhom 

 

(Hlasovanie: za: 6  zdržalo sa: 2  proti: 0) 

 

Uznesenie č. 5/2023 

Redakčnej rady zo dňa 03.05.2023 

 

Redakčná rada 

 

p r e r o k o v a l a  

 

návrh na zverejnenie ankety o požadovaných témach v Radničných novinách prostredníctvom novín 

 

a 

 

s ú h l a s í 

 

s predloženým návrhom 

 

(Hlasovanie: za: 7  zdržalo sa: 1  proti: 0) 

 

 

 

K bodu 6/ 

Záver 

Predsedníčka Redakčnej rady poďakovala prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

 

.........................................    ......................................  

Mgr. Mária Snopová, v. r.    RNDr. Marta Rácová, v. r.  

zapisovateľka      predsedníčka Redakčnej rady 


